
РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГРАдНОВИСАд  
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дана: 05. децембра  2019. године  
НОВИ  САд  

ПРЕДСЕДНИКУ  
СКУПШТИНЕ  ГРАДА  новог  САДА  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  285. седници  од  05. децембра  2019. 
године, разматрало  је  одговоре  на  одборничка  питања  одборника  Божић  Вање, 
поставлена  на  LІI седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  од  15. јула  20 19, године, 
припремлена  у  Градској  управи  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције  и  
Градској  управи  за  инспекцијске  послове  и  тим  поводом  донело  је  ЗакЈЂучак  
број : Іј-020-4/2019-75/а  од  05. децембра  2019. године, који  Вам  са  одговором  на  
одборничка  питања  доставламо  у  прилогу . 

1 АдОНАЧЕЛНИК  

_ оо  

° 

ош  Вучевић  



Градско  веће  Града  І-i: - г  Сада, поводом  разматрања  Пр  лнога  текста  одговора  
на  одотјниЧха  питања  Вањс  лића  ca LІІ  седници  Скупштин  Града  Новог  Сада  од  
15. jvna 2019. године, Koju припремњени  у  Градској  у :: ави  за  грађевинско  
земњш uтс  и  инвестиције  и  Г: лсој  управи  за  инспекцијске  по v:ове, на  285. седници  
одржаној  05. децембра  2019. гдпне  доноси  

ЗАКЛ)УЧАК  

ј. Прихвата  се  текст  одговора  на  одборничка  питања  Божнћ  Вање  са  LІІ  седници  
Скупштинс  Града  Новог  Сада  од  15. јула  2019. године, који  су  припремњени  у  Градској  
управи  за  грађевинско  земњишге  и  инвестиције  и  Градској  уирави  за  инспекцијске  
послове. 

lј. Одговор  на  одборничка  питања  Вање  Божића, који  чпни  саставни  део  овог  
закњучка, доставња  се  председнику  Скупштине  Града  Новог  Сада. 
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РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГРАД  НОВИ  САД  
Градска  управа  за  грађевинско  земтиште  и  инвестиције  
Одењење  за  заједничке  послове  
Број: ХХјV-021-7119-1 165 
дана: 27.11.2019. године  
Нови  Сад  
СВ  

Одборник  у  Скупііјтини  Града  Новог  Сада, Вања  Вожић, на  Lt І  седници  Скупштине  Града  
Новог  Сада  одржаној  15. јула  2019. године, поставио  је  следећа  одборничка  питања : 

да  ли  се  и  када  планира  зацевњење  канала  Сукова  бара  дуж  улице  Железничка  
од  насипа  до  бившег  предузећа  Мигіан  Видак  у  Футогу? 

2. Улица  Јована  Скерлића  у  Футогу. Житењи  ове  улице  имају  велики  проблем  са  
одвођењем  атмосферских  вода . да  ли  се  планира  чишћење  атмосферског  канала  
и  када  то  моrу  очекивати? 

3. Зашто  се  током  пролећних  дана  није  одржавало  зеленило  дуж  насипа , а  нарочито  
дуж  Рибарске  улице  у  Футогу? 

На  поставњена  питања , Градска  управа  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције  
сачинила  је  следећи  

°дгоВоР  

1. Програмом  уређивања  грађевинског  земњишта  за  2019. годину  предвиђена  је  
израда  техничке  документације  зацевњења  отвореног  канала  Сукова  бара  (од  
Улице  цара  Лазара  до  црпне  станице) у  Футогу  и  тренутно  се  припрема  
документација  за  покретање  поступка  јавне  набавке . Такође , у  току  је  израда  
техничке  документације  црпне  станице  са  студијом  одвођења  атмосферских  вода  
са  мелиоративног  и  урбаног  подручја  у  насегу  Футог. Предмет  ове  техничке  
документације  је  реконструкција  црпне  станице  атмосферске  канализације  у  
Фрушкогорској  улици  у  Футогу  изграђене  1959. године, чија  је  намена  да  пребацује  
воду  из  канала  у  дунав. 

2. У  насењу  Футог  извршени  су  радови  на  чишћењу  и  профилисању  путних  канала  у  
преко  25 улица , у  складу  са  захтевом  надлежне  Месне  заједнице . Улица  Јована  
Скерлића  није  се  налазила  на  списку  улица  у  којима  је, због  проблема  са  
одвођењем  атмосферских  вода, било  неопходно  да  се  ургентно  обаве  наведени  
радови. Надзорни  орган  ове  Управе  извршио  је  увид  у  ситуацију  на  терену  и  
утврдио  да  у  предметној  улици  нема  канала  за  одвођење  атмосферских  вода  као  
ни  услова  да  се  исти  ископају, због  недовоњне  ширине  улице. да  би  се  ова  
инвестиција  реализовала  неопходно  је  да  се  обезбеде  финансијска  средства  



програмом  уређивања  грађевинског  земгbишта, најпре  за  израду  пројекта  а  поТоМ  
и  за  његову  реализацију . Овогодишњим  Програмом  финансијска  средства  за  ту  
намену  Hucv обезбеђена . 

З. Рибарска  улица  у  Футогу  није  у  катастру  редовног  одржавања  јавних  зелених  
површина . Међутим , све  површине  у  Футогу , на  којима  је  мониторингом  утврђено  
присуство  амброзије , покошене  су  у  акцији  уништавања  ове  коровске  биЈbке. 
Одржавање  насипа  у  надлежности  је  Јвп  ,,Воде  Војводине  Нови  Сад. 

Остала  питања, која  је  поставио  одборник  Вања  Божић , а  која  се  тичу  одржавања  јавне  
хигијене  (уклањање  депоније, одношење  смећа, поставање  контејнера ) у  надлежности  
су  ЈКП  ,,Чистоћа  Нови  Сад. 

В. д. Н  А  Ч  Е  Л  Н  И  К  А  

дејан  Ма  



Град  Нови  Сад  
Градска  управа  за  инспекцијске  посіове  
Секторк  комуналне  инспекције  
ОдсеІ( комуналне  хигијене  и  зоохигијене  
Број : ХIV З55-б55бІ2019(пријава) 
дана: 02.08.2019. год. 
Нови  Сад  

ИНФОРМАЦИЈА  

Одборник  у  скупштини  Града  Новог  Сада, Вања  Божић, на  LІ I седници  
Скупштине  Града  Новог  Сада, одржаној  15.07.2019.године, поставио  је  између  
осталих  и  следећа  одборничка  питања : 

.,, Везано  за  Футог, улица  Новосадска  од  Завода  до  фудбалског  терена  
Офк  Футог. да  ли  сте  упознати  да  постоји  ДивЈbа  деонија  са  леве  стране  
улице? Када  се  планира  њено  чиhење  да  ли  постоји  могућност  да  се  то  
земњиште  поравна  да  више  се  не  би  правила  тамо  дивЈЂа  деонија  

,,Већина  житења  Футога  оставња  питање  такође  за  господина  Стојковића . 

Зашто  се  не  поставњају  контејнери  за  крупни  отпад  у  Футогу  с  обзиром  
да  има  велики  број  становника  који  преко  лета  и  ујесењим  данима  имају  
грађевинске  радове  и  због  тога  настају  дивње  депоније  на  ободима  
Футога  Превасходно  се  мисли  на  локацију  Војводе  Бојовића  и  цара  
Лазара . 

З  .,.Такође  поставњам  питање  господину  Влади  Стојковићу  да  лије  упознат  
да  Градска  чистоћа  не  носи  смеће, њуди  који  живе  у  Рибарској  улици  и  да  
ли  се  и  када  планира  решавање  тог  проблема  с  обзиром  да  су  житеји  
принуђени  да  канте  вуку  200 метара  до  глав uе  улице  да  би  се  покупило  
њихово  смеће  и  однело . 

одгОвоРИ  

1. На  основу  пријаве  бр.  ХјV-355-6556120 І 9 дана  26.07.2019.године  
изврнјен  је  ванредан , теренски  и  самосталан  инспекцијски  надзор  у  
Футогу. ул . Новосадска . од  Завода  - Устаиова  за  децу  и  младе  Ветерник  
до  фудбалских  терена  офк  ,,ФУТОГ  приликом  којег  је  утврђено , 
фотоІрафисано  и  записнички  констатовано  да  је  на  површини  јавне  
намене  у  Футогу, ул . Новосадска , преко  пута  бр.13, одложен  кабасти  
отпад. Надзираном  субјекту  ЈКIІ  ..ЧИСТОЂА  НОВИ  САД  са  пословним  
седињтем  у  Новом  Саду, ул . Сентандрејски  пут  бр.З, дате  су  мере  за  
отклањање  незаконитости  - уклањање  предметног  отпада  у  року  од  7 
(седам ) дана  од  дана  уручења  записника . 



На  преосталом  делу  наведене  локације  нису  уочене  никакве  депоније . 

2. По  Одлуци  о  одржавању  чистоће  члан  9. отпад  се  сакупња  у  гіосуде  за  
сакупњање  отпада  . Посуда  за  сакупњање  отпада, у  смислу  ове  одлуке , 
је  корпа, којнтејнер , канта  и  врећа  за  сакупњае  отпада  (у  дањем  тексту: 
посуда). Број , врста , место  и  технички  услови  за  поставњање  посудфа  на  
јавним  површинама , утврђују  се  Правилником . 
Правилник  доноси  Градско  веће  Града  Новог  Сада  ( у  дањем  тексту: 
Градско  веће) на  предлог  Надзорног  одбора  Предузећа. 
Саставни  део  Правилника  је  Катастар  за  поставњање  посуда  за  
сакупњање  отпада  ( у  дањем  тексту: Катастар ), којим  се  уређује  место  за  
поставњање  посуда  и  врста  посуда. 
Катастар  израђује  Јавно  предузеће  ,,Урбанизам  Завод  за  урбанизам  
Нови  Сад. 
По  одлуци  о  одржавању  чистоће  члан  І O. Кабасти  отпад  одлаже  се  у  
ііосуде -контејнере  које  Предузеће  одреди  за  ту  намену . 
По  члану  10. Одлуке  о  одржавању  чистоће  Кабасти  отпад  се  одлаже  у  
посуде-контејнере  које  Предузеће  одреди  за  ту  намену . 
По  члану  1. Одлуке  о  одржавању  чистоће  предузеће  доноси  годипјњи  
програм  уклањања  комуналног  отпада  којим  се  утврђује  начин  уклањања  
опада  на  територији  Града. 
Програм  из  става  !. Овог  члана  Предузеће  доноси  до  15. Новембра  
текуће  године  за  наредну  годину . 
Градско  веће  даје  сагласност  на  програм  из  става  L Овог  члана. 

3. У  периоду  од  О].ОL2О I Ѕ .године  до  02.08.2019.године  није  било  пријава  
од  стране  житења  ул.Рибарска . из  Футога, на  начин  рада  јкп  
,.ЧИСТОЋА  НОВИ  САД. 
Инспекцијским  надзором  изврпіеним  дана  26.08.20 ј  9.године  утврђено  је  
задовоњавајуће  стањејавне  хигијене  на  nоменутој  локацији . 

омуна  и  инспекто  

ихајло  димитриевски  

Гла  вн  и  коминспекор  

Марија  Штрбац - 
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